

## 克罗地亚-申根签证持有者信息表

您已经被签发授予短期停留申根签证

一旦您收到短期停留签证，请核对以下信息的正确性。

请核对以下：

- 护照上的护照号码会显示在签证页，请确认护照号与签证页上的护照号一致，
- 您申请的特定时期或一段时期的签证。请核对机票的日期与签证上的有效期一致，
- 请核对您申请的入境次数（一次、两次或多次）与签证上的入境次数一致；
- 请核对您的名字是否拼写正确。

请您自己进行核对以免在使用签证时产生问题或额外的费用。如果签证上面的信息有误，请通知领事馆或使馆进行改正。

如何阅读签证信息

“TRAJANJE BORAVKA (DURATION OF STAY)... DANA (DAYS)”表示允许停留申根地区的天数，即从进入申根地区（入境章）当天至离境申根时的这段期间的天数。

“OD(FROM)... DO(UNTIL)”之间的时间间隔通常要长于“TRAJANJE BORAVKA (DURATION OF STAY)... DANA (DAYS)”中显示的天数。

这个时间差主要是为您进入及离开申根地区的时间计划提供一定的灵活性，但是您在申根地区停留的时间不能够超出“TRAJANJE BORAVKA (DURATION OF STAY)... DANA (DAYS)”中的天数。无论您在申根地区停留多久，都必须在“DO(UNTIL)”中显示的日期之前离开。

边检

您的签证允许您进入克罗地亚及其它申根国家，但是此签证并不自动授权您进入克罗地亚，所以您可能会被边防或者其他权力部门要求提供指定的信息，例如，您会被要求提供支付方式，计划停留的时期，以及访问的目等相关信息。某些时候这些检查可能会导致签证持有者不能够进入克罗地亚或其他申根国家。

因此建议您携带您在申请签证时提供的相关文件的复印件（例如保证函复印件，旅行确认，资金证明及其他证明您访问目的的文件），这些都会帮助您顺利及更早的通过边检。

在克罗地亚注册

在到达克罗地亚后，如果不是住在酒店或类似场所，您需要在两天之内到警察署注册您的居住地，同样如果您在停留期间更改您的居住地，也请在两天内到警察署进行注册。

**\*如果您住在酒店或者其他种类的商业住宿场所，您的住宿提供者有义务在您到达的一天内进行注册。**

**\*如果您办理的是长期 D 类签证，您必须在 30 天内在当地警察局申请居留卡。**

请务必严格遵照签证上面的停留期及有效期。错误的使用签证及停留过久都可能导致您被驱逐出境并在指定时期内不得再申请签证。

## INFORMATION SHEET TO VISA HOLDERS

You have been issued a short-stay visa for the territory of the Schengen States

As soon as you receive your short-stay visa, make sure that all the information it contains is correct.

### Please check the following:

- The passport number on the passport will be displayed on the visa, please make sure that these numbers are the same.
- You applied for your visa for a specific period or periods of time. Please check that the date of your air ticket is corresponds with the number of days and validity period on the visa;
- Check that the numbers of entries you applied for (one, two or multiple) is consistent with the number of entries on the visa;
- Check that your name is spelled correctly.

Do this yourself to avoid any problems or additional fees when using your visa. If the information on the visa is incorrect, please notify the consulate or embassy immediately, so that any errors can be corrected.

### How to read visa information

"TRAJANJE BORAVKA (DURATION OF STAY)... DANA (DAYS)" indicates the number of days allowed to stay in the Schengen area, that is, the number of days from the day of entering the Schengen area (entry stamp) to the date you exit the Schengen Area.

The time interval between "OD(FROM)...DO(UNTIL)" is usually longer than the number of days shown in "TRAJANJE BORAVKA (DURATION OF STAY)... DANA (DAYS)".

This time difference is mainly to provide some flexibility for your time plan of entering and leaving the Schengen area, but the time you stay in the Schengen area cannot exceed the number of days in "TRAJANJE BORAVKA (DURATION OF STAY)... DANA (DAYS)". No matter how long you stay in the Schengen area, you must leave by the date shown in "DO(UNTIL)".

### Border inspection

Your visa allows you to enter Croatia and usually other Schengen countries, However, this visa does not automatically authorize you to enter Croatia, so you may be required by the border guard or other authorities to provide specified information, for example, you will be asked to provide relevant information such as payment method, planned period of stay, and purpose of visit. Sometimes these checks may prevent the visa holder from entering Croatia or other Schengen countries.

Therefore, it is recommended that you bring a copy of the relevant documents you provided when applying for a visa (such as a copy of the letter of guarantee, travel confirmation, proof of funds and other documents proving the purpose of your visit), which will help to make the border control procedure easier and avoid delays.

### Register in Croatia

After arriving in Croatia, if not staying in a hotel or similar place, you need to register your place of residence at the police station within two days, and also within two days if you change your place of residence during your stay to register.

**\*If you are staying in a hotel or other kind of commercial accommodation, your accommodation provider is obliged to register within one day of your arrival.**

**\* For D visa holder, you also must apply for the Biometric Residence Permit within 30 days at local Police Station**

**Please be sure to strictly abide by the stay period and validity period on the visa. Wrong use of visa and staying too long may result in your being deported and banned from obtaining a new visa for a certain period of time.**